



申請取閱政府檔案處封存檔案表格
APPLICATION FORM FOR ACCESS TO CLOSED RECORDS OF
GOVERNMENT RECORDS SERVICE

申請人須知 Notes for Applicant

- (1) 申請人是出於自願提供本表格所要求的資料。所提供的資料(包括個人資料)，將用於處理有關申請取閱及/或複印封存檔案的事宜。有關資料可能需要轉交相關政府政策局/部門及/或其他組織/機構，以處理你的申請。
It is voluntary for you to supply the information requested in this form. The information (including personal data) provided will be used for processing your application for access to and/or reproduction of closed record(s). It may be disclosed to relevant government bureaux / departments and/or other organisations / parties for such purpose.
- (2) 申請複印封存檔案或需檔案移交或相關單位許可，請在本表格上註明你是否需要複印。
Approval from records transferring/relevant agency may be required prior to reproduction of closed record(s). Please indicate whether you need to have reproduction in this application form.
- (3) 你或許被要求提供更多資料，以協助處理你的申請。如未能提供足夠資料，本處可能無法處理你的申請。
You may be asked to provide additional information to help process your request. Government Records Service (GRS) may not be able to process your application if you do not provide sufficient information.
- (4) 如欲更正或查閱本表格內的個人資料，請以書面方式向檔案主任提出，郵寄地址為香港九龍觀塘翠屏道 13 號香港歷史檔案大樓 3 樓政府檔案處。
For correction of or access to personal data contained in this application form, please write to the Archivist, Government Records Service, 3/F, Hong Kong Public Records Building, 13 Tsui Ping Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

申請人資料 Particulars of applicant (*請刪去不適用者 Please delete as inappropriate)

* 先生 Mr. 女士 Ms. 其他 Others:	姓 Surname	名 Name
所屬機構名稱 (如適用) Name of organization (if applicable)		
電郵地址 Email address		
通訊地址 (如無電郵地址) Correspondence address (if no email address)		
電話號碼 Telephone no.		傳真號碼 Fax no.

申請取閱目的或用途 Purpose of the request

請列明取閱目的或用途。如有需要，請另頁書寫。

Please briefly describe the purpose of your request. Use separate sheet if necessary.

--

要求取閱的封存檔案 Closed record(s) requested (如有需要，請另頁書寫 Use separate sheet if necessary)

項目 Item	參考編號 Reference no.	標題 Title	複印 (參看申請人須知第二項) Reproduction (see Item (2) of Notes for Applicant)
例子 Example	HKRS634-1-54	Auditorial And Ancillary Cultural Facilities in The N.T.	* 需要 Yes / 不需要 No
1			* 需要 Yes / 不需要 No
2			* 需要 Yes / 不需要 No
3			* 需要 Yes / 不需要 No
4			* 需要 Yes / 不需要 No
5			* 需要 Yes / 不需要 No
6			* 需要 Yes / 不需要 No
7			* 需要 Yes / 不需要 No
8			* 需要 Yes / 不需要 No
9			* 需要 Yes / 不需要 No
10			* 需要 Yes / 不需要 No
11			* 需要 Yes / 不需要 No
12			* 需要 Yes / 不需要 No
13			* 需要 Yes / 不需要 No
14			* 需要 Yes / 不需要 No
15			* 需要 Yes / 不需要 No

聲明 Declaration

本人已細閱上列「申請人須知」事項。本人明白並同意本表格上的資料(包括個人資料)可作「申請人須知」第 1 項所列的用途。

I have read the above "Notes for Applicant". I agree and understand that the information (including personal data) provided in this form may be used for the purpose listed in Item (1) of the "Notes for Applicant".

申請人姓名 Name of Applicant		日期 Date	
----------------------------	--	------------	--

只供本處填寫 For GRS use only

本處檔號 GRS Reference No.			
收表人 Received By		收表日期 Date Received	